
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 13

I den tidligere skatteministers debatindlæg ”Dansk enegang om bagatelgrænser for Kina-

pakker er ikke vejen frem” fra den 29. marts 2019 fremgår det, at problemet med man-

glende momsbetaling ikke er så stort. Er ministeren enig med den tidligere skatteminister

i, at det ikke er et problem, at der ikke betales moms af op mod 90 pct. af de knap 16

mio. forsendelser, som danske forbrugere modtager fra Kina?

Spørgsmålet har tidligere været stillet som SAU alm. del 445 (folketingsåret 2018-19, 1.

samling).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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Skatteudvalget 2018-19 (2. samling)
SAU Alm.del -  Spørgsmål 13

Offentligt


